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Zápis 
 

ze 7. mimořádného jednání Rady hlavního města Prahy,  
které se konalo ve středu  

dne 14. prosince 2022 od 13:00 hodin v zasedací síni Rady HMP 
 

 
Předsedající:  primátor hl. m. Prahy MUDr. Zdeněk Hřib  
Přítomni:   členové Rady HMP (příloha č. 1 originálu zápisu) 
Přizvaní hosté: (příloha č. 2 a č. 3 originálu zápisu) 
Omluveni:   radní hl. m. Prahy JUDr. Hana Kordová Marvanová 
   radní hl. m. Prahy Mgr. Adam Zábranský 
Ověřovatelé:  radní hl. m. Prahy Mgr. Jan Chabr 
   radní hl. m. Prahy MgA. Hana Třeštíková 
    
Zapisovatel:  Bc. Michal Krutský 
 
 
 7. mimořádné jednání Rady hlavního města Prahy zahájil v 13:05 hodin 
primátor hl. m. Prahy MUDr. Zdeněk Hřib.  
 Jednání Rady HMP probíhalo prezenčně i prostřednictvím videokonference. 
Ověření totožnosti členů Rady HMP bylo provedeno vizuálně. Podpis v prezenční listině 
byl nahrazen reportem z videokonferenčního systému. 
 
 
Schválení zápisu z 6. mimořádného jednání Rady HMP ze dne 29. 11. 2022 
 Zápis včetně usnesení byl schválen beze změny. 
 (pro hlasovalo 9, proti 0, zdržel se 0, nepřítomen 2 – radní Kordová 
Marvanová, radní Zábranský) 
 
 
 
Materiály stažené z projednání Rady HMP 
 
k projektovému záměru "Dodávka a implementace FW pro 22 městských částí" 
financovanému z Integrovaného regionálního operačního programu 2021 - 2027  
a na úpravu nákladů akce 

- primátor hl. m. Prahy 
- TISK R-46036 

 
 
 
Schválení programu 7. mimořádného jednání Rady HMP  
 Program 7. mimořádného jednání Rady HMP byl s výše uvedenou úpravou 
schválen. 
 (pro hlasovalo 9, proti 0, zdržel se 0, nepřítomen 2 – radní Kordová 
Marvanová, radní Zábranský) 
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1.  I. náměstek primátora Hlaváček 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu kapitálových výdajů příspěvkové organizace IPR Praha  
v kap. 01 na rok 2022 
 

TISK R- 46442 Doba projednávání:  13:06 – 13:07 
PŘIZVANÍ: --- 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 2 
                                                                                      radní Kordová Marvanová 
                                                                                      radní Zábranský  

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3238 
  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – I. náměstek primátora Hlaváček. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
 
 

2.  I. náměstek primátora Hlaváček, radní Zábranský 
 
k návrhu na rozhodnutí o vyloučení účastníků zadávacího řízení k veřejné zakázce "Stavba 
č. 45708 Černý Most II - objekty O a P; zhotovitel", ke zrušení zadávacího řízení "Stavba  
č. 45708 Černý Most II - objekty O a P; zhotovitel", k záměru odboru investičního MHMP  
na realizaci veřejné zakázky "Stavba č. 45708 Černý Most II - objekty O a P; zhotovitel II",  
k návrhu usnesení Rady HMP předložit Zastupitelstvu hl.m. Prahy ke schválení budoucí 
originární nabytí vlastnického práva k nemovitostem do majetku hl.m. Prahy na základě 
této veřejné zakázky, k návrhu na úpravu celkových nákladů investiční akce a k návrhu  
na úpravu  rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2022 
 
TISK R- 45717 Doba projednávání:  13:08 – 13:10 

PŘIZVANÍ: Ing. Kalina, MBA – ředitel INV MHMP  
Prostřednictvím videokonference  

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 2 
                                                                                      radní Kordová Marvanová 
                                                                                      radní Zábranský  
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3239 

  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – I. náměstek primátora Hlaváček  
a požádal o úpravu termínu v rámci bodů V.1.1. a V.1.2 s tím, že zde bude shodně uveden 
kontrolní termín 31. 1. 2023. 
 Navržené usnesení bylo s výše uvedenými úpravami schváleno.  
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3.  náměstkyně primátora Plamínková 
 
k návrhu na vyslovení souhlasu s výběrem dodavatele centralizované veřejné zakázky  
s názvem "Dodávky elektrické energie pro orgány a organizace hl. m. Prahy na období  
od 1.1.2023 do 31.12.2023" 
 

TISK R-46493 Doba projednávání:  13:11 – 13:12 
PŘIZVANÍ: --- 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 2 
                                                                                      radní Kordová Marvanová 
                                                                                      radní Zábranský  

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3240 
  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámila předkladatelka – 
náměstkyně primátora Plamínková. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
 
 
 

4.  náměstkyně primátora Plamínková 

 
k uzavření Dodatku č. 9 ke Smlouvě č. INO/54/11/010585/2016 uzavřené mezi hl.m. 
Prahou a konsorciem "Pražské odpady 2016 - 2025" 
 
TISK R-44391 Doba projednávání:  13:13 – 13:14 

PŘIZVANÍ: --- 
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 2 
                                                                                      radní Kordová Marvanová 
                                                                                      radní Zábranský  

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3241 

  
 Předložený materiál uvedla předkladatelka – náměstkyně primátora 
Plamínková. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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5.  náměstkyně primátora Plamínková 

 
k návrhu na úpravu odpisových plánů dlouhodobého hmotného a nehmotného majetku  
v roce 2022 p. o. Botanická zahrada hl.m. Prahy, p. o. Zoologická zahrada hl.m. Prahy a p. 
o. Lesy hl.m. Prahy 
 
TISK R-46439 Doba projednávání:  13:15 – 13:19 

PŘIZVANÍ: --- 
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  8  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 1 
  NEPŘÍTOMEN: 2 
                                                                                      radní Kordová Marvanová 
                                                                                      radní Zábranský  
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3242 

  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámila předkladatelka – 
náměstkyně primátora Plamínková. 
 Ing. Paneš, Ph.D. – tajemník Výboru finančního ZHMP, konstatoval, že tento 
materiál nebyl projednán na Výboru finančním ZHMP.  
 Primátor hl. m. Prahy vznesl dotaz k možnému přerušení projednávání 
materiálu do příštího jednání Rady HMP, na což reagovala předkladatelka – náměstkyně 
primátora Plamínková a uvedla doplňující informace k projednávanému materiálu. 
 Primátor hl. m. Prahy vznesl doplňující dotaz k projednávanému materiálu,  
na což reagoval Ing. Paneš, Ph.D. – tajemník Výboru finančního ZHMP.  
 Ing. Paneš, Ph.D. – tajemník Výboru finančního ZHMP, přednesl svůj názor,  
že pokud by byl materiál projednáván na Výboru finančním ZHMP, pak stejně jako 
v případě všech ostatních tisků na úpravy odpisových plánů organizací hl. m. Prahy, pak  
i v tomto případě by předseda Výboru finančního ZHMP pravděpodobně navrhoval 
usnesení ve smyslu souhlasu Výboru finančního ZHMP s projednáním materiálu v Radě 
HMP. 
 Primátor hl. m. Prahy vznesl doplňující dotaz k projednávanému materiálu,  
na který reagoval Ing. Paneš, Ph.D. – tajemník Výboru finančního ZHMP. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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6.  náměstkyně primátora Plamínková 

 
k návrhu na uzavření Dohody o narovnání mezi hlavním městem Praha a společností HES 
stavební s.r.o., v rámci stavby č. 8588 TV Malá Ohrada, etapa 0006 Červeňanského 
 

TISK R-45472 Doba projednávání:  13:20 – 13:21 
PŘIZVANÍ: Ing. Kalina, MBA – ředitel INV MHMP  
Prostřednictvím videokonference  
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 2 
                                                                                      radní Kordová Marvanová 
                                                                                      radní Zábranský  

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3243 

  
 Předložený materiál uvedla předkladatelka – náměstkyně primátora 
Plamínková. 
 Navržené usnesení bylo schváleno. 
 
 
 

7.  náměstkyně primátora Plamínková 
 
k uzavření smlouvy na zajištění systému nakládání s gastroodpadem ze školních jídelen  
na území hl. m. Prahy se spol. Pražské služby, a.s. v rámci vertikální spolupráce v souladu  
s ustanovením § 11 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek 
 

TISK R-46128 Doba projednávání:  13:22 – 13:23 
PŘIZVANÍ: --- 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  8  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 1 
  NEPŘÍTOMEN: 2 
                                                                                      radní Kordová Marvanová 
                                                                                      radní Zábranský  
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3244 

  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámila předkladatelka – 
náměstkyně primátora Plamínková. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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8.  náměstkyně primátora Plamínková 
 
k návrhu na uzavření Smlouvy o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí 
ČR a k realizaci projektu "Zpracování krajského plánu pro zvládání sucha a stavu 
nedostatku vody na území hl. m. Prahy" 
 

TISK R- 46116 Doba projednávání:  13:24 – 13:25 
PŘIZVANÍ: --- 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 2 
                                                                                      radní Kordová Marvanová 
                                                                                      radní Zábranský  

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3245 
  
 Předložený materiál uvedla předkladatelka – náměstkyně primátora 
Plamínková. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
 
 
 

9.  náměstkyně primátora Plamínková 

 
k návrhu na uzavření Smlouvy o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí 
ČR a k revokaci usnesení Rady HMP č. 3226 ze dne 20. 12. 2021 
 

TISK R-46086 Doba projednávání:  13:26 – 13:29 
PŘIZVANÍ: --- 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  8  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 1 
  NEPŘÍTOMEN: 2 
                                                                                      radní Kordová Marvanová 
                                                                                      radní Zábranský  
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3246 

  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámila předkladatelka – 
náměstkyně primátora Plamínková. 
 Ing. Paneš, Ph.D. – tajemník Výboru finančního ZHMP konstatoval, že tento 
materiál nebyl projednán na Výboru finančním ZHMP, a dále uvedl, že dopad do rozpočtu 
hl. m. Prahy zde je, avšak pozitivní.  
 Primátor hl. m. Prahy vznesl dotaz, zda je možné přerušit projednávání 
materiálu do příštího jednání Rady HMP, na což reagovala předkladatelka – náměstkyně 
primátora Plamínková, s tím, že by bylo vhodné materiál projednat již na dnešním jednání 
Rady HMP. 
 Primátor hl. m. Prahy požádal o uvedení následujících skutečností, zmíněných 
náměstkyní primátora Plamínkovou, do zápisu. Předkladatelka – náměstkyně primátora 
Plamínková upozornila, že v případě neschválení materiálu na dnešním jednání Rady 
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HMP je ohrožen příjem 526 400 Kč, o které by hl. m. Praha mohlo přijít a je třeba 
zohledňovat podpisové procesy na straně státní instituce. Náměstkyně primátora 
Plamínková souhlasila s touto interpretací svého vyjádření. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
 
 

10.  náměstek primátora Scheinherr 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu kapitálových výdajů MHMP ODO-SK v kapitole 03 Doprava  
a úpravu plánu realizace investičních akcí zajišťovaných Technickou správou komunikací 
hl. m. Prahy, a.s. 
 

TISK R-46406 Doba projednávání:  13:30 – 13:31 

PŘIZVANÍ: Ing. Šíma – ředitel ODO MHMP  
prostřednictvím videokonference  

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 2 
                                                                                      radní Kordová Marvanová 
                                                                                      radní Zábranský  
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3247 

  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – náměstek primátora Scheinherr. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
 
 
 
 

11.  náměstek primátora Scheinherr 
 
k návrhu na úpravu odpisového plánu dlouhodobého hmotného a nehmotného majetku 
příspěvkové organizace ROPID na rok 2022 
 

TISK R-46408 Doba projednávání:  13:32 – 13:33 

PŘIZVANÍ: Ing. Šíma – ředitel ODO MHMP  
prostřednictvím videokonference 
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 2 
                                                                                      radní Kordová Marvanová 
                                                                                      radní Zábranský 

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3248 
  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámil předkladatel – náměstek 
primátora Scheinherr. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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12.  náměstek primátora Scheinherr 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů ODO MHMP (PID) v kapitole 03 - Doprava  
a v kapitole 10 - Pokladní správa v roce 2022 
 

TISK R-46503 Doba projednávání:  13:34 – 13:35 
PŘIZVANÍ: Ing. Šíma – ředitel ODO MHMP  
Prostřednictvím videokonference 
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 2 
                                                                                      radní Kordová Marvanová 
                                                                                      radní Zábranský  

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3249 

  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – náměstek primátora Scheinherr. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
 
 
 
 

13.  náměstek primátora Scheinherr 

 
k návrhu na schválení "Smlouvy o spolupráci a koordinaci staveb při výstavbě Prostupu  
pro pěší staveništěm žst. Praha-Bubny, v rámci modernizace trati Praha - Kladno",  
k zavedení nové investiční akce do centrálního číselníku akcí a k úpravě rozpočtu vlastního 
hl.m. Prahy v roce 2022 
 

TISK R-46228 Doba projednávání:  13:36 – 13:37 
PŘIZVANÍ: Ing. Šíma – ředitel ODO MHMP  
Prostřednictvím videokonference 
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 2 
                                                                                      radní Kordová Marvanová 
                                                                                      radní Zábranský  

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3250 
  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámil předkladatel – náměstek 
primátora Scheinherr. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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14.  náměstek primátora Scheinherr 

 
k návrhu na schválení uzavření smluv o zřízení věcného břemene 
 

TISK R-46314 Doba projednávání:  13:38 – 13:39 
PŘIZVANÍ: --- 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 2 
                                                                                      radní Kordová Marvanová 
                                                                                      radní Zábranský  
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3251 

  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – náměstek primátora Scheinherr. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
 
 
 
 

15.  radní Chabr 

 
k uzavření Dodatku č. 1 ke Smlouvě o dílo č. DIL/35/04/014636/2022 se společností 
Technologie hlavního města Prahy, a.s., úpravě rozpočtu vlastního hlavního města Prahy  
v roce 2022 a úpravě celkových nákladů investiční akce 
 

TISK R-45860 Doba projednávání:  13:40 – 13:41 

PŘIZVANÍ: T. Jílek – předseda představenstva  
                                                                                      Technologie hlavního města Prahy, a.s. 
prostřednictvím videokonference  
                                                                                      Ing. T. Novotný – místopředseda  
                                                                                      představenstva Technologie hlavního  
                                                                                      města Prahy, a.s.  
prostřednictvím videokonference  

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 2 
                                                                                      radní Kordová Marvanová 
                                                                                      radní Zábranský  
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3252 

  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámil předkladatel – radní Chabr  
a požádal o úpravu termínu v rámci bodů III.1.1. a III.2.1 s tím, že zde bude shodně uveden 
kontrolní termín 16. 12. 2022. 
 Navržené usnesení bylo s výše uvedenými úpravami schváleno.  
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16.  radní Chabr 

 
k návrhu na uzavření Smlouvy o sdružených službách dodávky elektřiny a Smlouvy  
o sdružených službách dodávky plynu se společností Technologie hlavního města Prahy, 
a.s. pro zajištění dodávky elektřiny a zemního plynu pro veřejné osvětlení na území 
hlavního města Prahy na období od 1.1.2023 do 31.12.2023 
 

TISK R-46434 Doba projednávání:  13:42 – 
13:46 
PŘIZVANÍ: --- 

PŘERUŠENO   

  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – radní Chabr. 
 Primátor hl. m. Prahy vznesl doplňující dotaz k projednávanému materiálu,  
na což reagoval předkladatel – radní Chabr, který uvedl doplňující informace a upozornil, 
že předkládaný materiál má návaznost na usnesení Rady HMP č. 2664 ze dne 3. 10. 2022, 
kdy uzavřením smlouvy hl. m. Praha pověřilo PSOE, přičemž dříve to dělal HOM MHMP. 
 Ing. Paneš, Ph.D. – tajemník Výboru finančního ZHMP, konstatoval, že materiál 
nebyl projednán Výborem finančním ZHMP.  
 Primátor hl. m. Prahy vznesl doplňující dotaz k projednávanému materiálu. 
 Radní Chabr uvedl, že z důvodu nedokončení interního připomínkového řízení 
nebyl materiál předložen k projednání na Výboru finančním ZHMP a požádal, v případě 
souhlasu k předložení materiálu Výborem finančním ZHMP, o svoláním mimořádného 
jednání Rady HMP za účelem urychleného projednání tohoto materiálu. 
  Ing. Paneš, Ph.D. – tajemník Výboru finančního ZHMP uvedl, že Výbor finanční 
ZHMP byl požádal radním Chabrem o projednání materiálu, avšak Ing. Kovářík – předseda 
Výboru finančního ZHMP, rozhodl, že projednány budou materiály, které budou 
podepsány alespoň od předkladatele, zpracovatele, ROZ MHMP, LEG MHMP a VEZ MHMP, 
a tato podmínka u tohoto materiálu naplněna nebyla. Ing. Paneš, Ph.D. – tajemník Výboru 
finančního ZHMP uvedl svůj názor, že dosud Výbor finanční ZHMP neměl problém 
s výběry vítězných zakázek. 
 T. Jílek – předseda představenstva Technologie hlavního města Prahy, a.s. 
uvedl doplňující informace k projednávanému materiálu. 
 Ing. Novotný – místopředseda představenstva Technologie hlavního města 
Prahy, a.s. uvedl doplňující informace k projednávanému materiálu. 
 Radní Chabr vznesl dotaz, zda Výbor finanční ZHMP ještě stihne hlasovat per 
rollam o tomto materiálu do konce tohoto kalendářního roku, na což reagoval Ing. Paneš, 
Ph.D. – tajemník Výboru finančního ZHMP, že v tuto chvíli hlasování per rollam o řádně 
odevzdaných materiálech probíhá a v případě materiálů, které v termínu odevzdány 
nebyly, je možné, po domluvě předkladatelů s Ing. Kováříkem – předseda Výboru 
finančního ZHMP, připravit ještě další mimořádné per rollam hlasování.  
 Primátor hl. m. Prahy se vyjádřil k projednávanému materiálu a uvedl,  
že materiál by měl být nejprve projednán Výborem finančním ZHMP. 
 T. Jílek – předseda představenstva THMP, a.s., uvedl, že chce vyloučit obavu,  
že v případě neschválení materiálu na dnešním jednání Rady HMP nebude mít hl. m. Praha 
elektrickou energii a plyn. Dále uvedl, že Technologie hlavního města Prahy byla 
připravena, v případě komplikované politické situace Rady HMP a nestihnutí podepsání 
smlouvy, podepsat dodavatelskou smlouvu s Pražskou energetikou, a.s. na své riziko,  
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pro zajištění energie. Z tohoto důvodu a s respektem k přijatému usnesení Zastupitelstva 
HMP je stále možné projednávání materiálu přerušit, projednat jej ve Výboru finančním 
ZHMP a následně v Radě HMP, aniž by došlo k ohrožení dodávek energií. 
 Primátor hl. m. Prahy navrhl přerušit projednávání materiálu s tím, že bude 
nejprve projednán Výborem finančním ZHMP a následně Radou HMP, s čímž překladatel 
– radní Chabr, souhlasil. 
 PŘERUŠEN  
 
 
 
 

17.  radní Johnová 

 
k návrhu na revokaci usnesení Zastupitelstva hl.m. Prahy ze dne 16. 6. 2022 č. 38/5 v části 
týkající se úkolu uloženého Sociálnímu nadačnímu fondu hlavního města Prahy 
 
TISK R-46470 Doba projednávání:  13:47 – 13:48 

PŘIZVANÍ: Ing. Mezková, MPA – pověřena řízením  
                                                                                      SOV MHMP  
prostřednictvím videokonference  

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  8  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
                                                                                      NEHLASOVAL:                        1 
  NEPŘÍTOMEN: 2 
                                                                                      radní Kordová Marvanová 
                                                                                      radní Zábranský  

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3253 
  
 Předložený materiál uvedla předkladatelka – radní Johnová. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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18.  radní Johnová 

 
k návrhu na rozhodnutí zadavatele o výběru dodavatele na veřejnou zakázku "Stavba  
č. 43258 - Výjezdové stanoviště  ZZS Argentinská; zhotovitel“, návrhu na úpravu celkových 
nákladů investiční akce v kap. 05 a úpravu rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2022 
 
TISK R-45730 Doba projednávání:  13:49 – 13:50 

PŘIZVANÍ: Ing. Kalina, MBA – ředitel INV MHMP  
prostřednictvím videokonference  

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  8  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
                                                                                      NEHLASOVAL:                        1 
  NEPŘÍTOMEN: 2 
                                                                                      radní Kordová Marvanová 
                                                                                      radní Zábranský  

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3254 

  
 Předložený materiál uvedla předkladatelka – radní Johnová. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
 
 
 
 

19.  radní Kordová Marvanová, v zastoupení radní Chabr 

 
k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí neinvestiční 
účelové individuální dotace DOT/53/01/001939/2022 ze dne 5. 5. 2022 
 

TISK R-46509 Doba projednávání:  13:51 – 13:54 

PŘIZVANÍ: --- 
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  7  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 1 
                                                                                      NEHLASOVAL:                        1 
  NEPŘÍTOMEN: 2 
                                                                                      radní Kordová Marvanová 
                                                                                      radní Zábranský  
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3255 

  
 Předložený materiál uvedl v zastoupení předkladatelky – radní Chabr. 
 PhDr. Kalous, Ph.D. – ředitel Muzea paměti XX. století, z.s. uvedl doplňující 
informace k projednávanému materiálu. 
 Primátor hl. m. Prahy vznesl doplňující dotaz k projednávanému materiálu,  
na který reagoval předkladatel – radní Chabr. 
 Ing. Paneš, Ph.D. – tajemník Výboru finančního ZHMP konstatoval, že materiál 
nebyl projednán Výborem finančním ZHMP, avšak upozornil, že dovozovat zde dopad  
do příjmů a výdajů hl. m. Prahy je již hodně extenzivní výklad předmětného usnesení 
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Zastupitelstva HMP a v případě neschválení projednávaného materiálu by Muzeum 
paměti XX, století, z.s. zůstalo v dluzích a hl. m. Praha by jako zřizovatel Muzea paměti XX. 
století, z.s. muselo danou situaci stejně řešit. Ing. Paneš, Ph.D. – tajemník Výboru 
finančního ZHMP dále uvedl, že primátor hl. m. Prahy na předchozích jednáních Rady HMP 
přijímal logický výklad, že pokud daný materiál bude postoupen k projednání 
Zastupitelstvem HMP, pak stejně bude objektem rozhodování Zastupitelstva HMP a Rada 
HMP sama o sobě v dané věci nerozhodne. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
 
 
 
 

 
Ing. Lísal, MBA – ředitel OVO MHMP informoval, že zápis z 42. jednání Rady HMP ze dne 
5. 12. 2022 je připraven ke schválení Radou HMP, bude-li na návrh ověřovatelky zápisu – 
radní Johnové, doplněna poslední věta na str. 6 návrhu zápisu ve znění „K návrhu 
primátora hl. m. Prahy se vyjádřila radní Kordová Marvanová nesouhlasně.“, což bylo 
druhou ověřovatelkou zápisu – náměstkyní primátora Plamínkovou, a ostatními členy 
Rady HMP akceptováno.  
 

Schválení zápisu z 42. jednání Rady HMP ze dne 5. 12. 2022 
 Zápis včetně usnesení byl schválen se změnou na str. 6 zápisu, doplněným 
textem ve znění „K návrhu primátora hl. m. Prahy se vyjádřila radní Kordová Marvanová 
nesouhlasně.“ – náměstkyně primátora Plamínková s touto úpravou souhlasila.  
 (pro hlasovalo 8, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 1, nepřítomen 2 – radní 
Kordová Marvanová, radní Zábranský) 
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7. mimořádné jednání Rady hlavního města Prahy zakončil primátor hl. m. Prahy 

MUDr. Zdeněk Hřib v 13:55 hodin. 
 

      
 Přijatá usnesení Rady HMP č. 3238 až č. 3255 jsou součástí tohoto zápisu.  

 
 
 
 
 
 

MUDr. Zdeněk Hřib, v. r.   
primátor hl. m. Prahy 

 
 
 
 
 

doc. Ing. arch. Petr Hlaváček, v. r.   
1. náměstek primátora hl. m. Prahy 

 
 
 
 
 
Datum pořízení zápisu: 21. 12. 2022 
 
Zapisovatel: Ověřovatelé: 
     
 
   
 
   
 
Bc. Michal Krutský, v. r.  Mgr. Jan Chabr, v. r.  
  radní hl. m. Prahy 
                                           
 
 
 
 
  MgA. Hana Třeštíková, v. r.  
  radní hl. m. Prahy  
 
   
                                                                                                     


